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Geacht college,  

MIDDELBURG – Vandaag konden we in de PZC lezen dat de politie een aantal bureaus in Zeeland gaat 

afstoten. 

De politieteams Oosterscheldebekken, Walcheren en Zeeuws-Vlaanderen gaan werken vanuit bureaus die 

staan in Goes, Middelburg en Terneuzen. De andere bureaus worden steunpunten die, naar gelang de 

behoefte en de noodzaak, soms of altijd bemand zijn. 

Huisvestingsbeleid 

De plannen zijn een uitvloeisel zijn van de landelijke huisvestingsbeleid voor de politie. Aanstaande 

maandag neemt minister Ivo Opstelten het formele huisvestingsbesluit. Vervolgens bespreken de West-

Brabantse en Zeeuwse burgemeesters het plan aanstaande woensdag met de leiding van de politie. Maar 

Zeeuws-Vlaamse raadsleden zijn al op voorhand geïnformeerd via een mail dat de politiebureaus in Hulst en 

Sluis worden gesloten en verkocht. Zodra dat een feit is worden er steunpunten voor de politie ingericht in 

de gemeentehuis in Hulst en Oostburg. 

 

De fractie van de Socialistische partij heeft hierover de volgende vragen:  

1) Sinds wanneer is de portefeuillehouder op de hoogte van de versnelde sluiting van de 

politiebureaus? 

2) In de krant staat dat raadsleden op de hoogte zijn gesteld. Waarom in Hulst niet? 

3) Is het college het met de SP eens dat het sluiten van het politiebureau een zeer onwenselijke 

situatie is? Zo niet, waarom niet? 

Wat zijn de gevolgen van de sluiting van het politiebureau in Hulst voor de inwoners van onze 

gemeente? 

4) Gaat het aantal agenten er in Hulst en Zeeuws-Vlaanderen erop achteruit door de sluiting? 

5) Wat zijn de gevolgen voor de huisvesting van de wijkagenten? 

6) Momenteel wordt een percentage van de aanrijtijden reeds overschreden. Zal dit door de sluiting 

van het politiebureau toenemen? 

7) Is de burgemeester bereid om namens de inwoners van Hulst een luid protest te laten horen zowel 

tijdens het overleg als richting de minister? 

 

 

Uw schriftelijke beantwoording zien wij met belangstelling tegemoet. Met 

vriendelijke groet,  

  

Mildred van der Poorten  

Fractievoorzitter SP-Hulst  

  

 

  


